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Przewodniczący Rady Miasta

INTERPELACJA

Temat interpelacji: Budowa stacji bazowej telefonii komórkowej P4 (operatora sieci Play) w 

Tomaszowie Lubelskim przy ulicy Rzemieślniczej.

Przedmiotem interpelacji jest podjęcie działań zmierzających do wydania zakazu budowy stacji 

bazowej telefonii komórkowej P4. Na jednej z działek przy ulicy Rzemieślniczej w Tomaszowie 

Lubelskim planowana jest budowa w/w stacji. Mieszkańcy zamieszkujący w pobliżu wskazanej 

lokalizacji, jak również w innych częściach miasta wyrażają zdecydowany sprzeciw wobec budowy 

stacji (potwierdzeniem są złożone podpisy sprzeciwu).

Stacja miałaby powstać w otoczeniu osiedli domów jednorodzinnych i bloków mieszkalnych. 

Natężenie promieniowania takiej stacji uzależnione jest od odległości od nadajnika oraz mocy 

sygnału. Im bliżej stacji bazowej, tym większe natężenie promieniowania. W przypadku budowy 

stacji na terenie osiedli domów jednorodzinnych takie zagrożenie jest bardzo duże. Mogłoby to 

pogorszyć zdrowie mieszkańców, w szczególności dzieci i osób starszych. Niektóre badania nad 

wpływem promieniowania sugerują, że długotrwałe narażenie na promieniowanie może prowadzić 

do niekorzystnych zmian w organizmie, takich jak stres oksydacyjny czy zmiany w funkcjonowaniu 

układu nerwowego.

Kolejnym argumentem sprzeciwu budowania stacji są problemy środowiskowe. Powstanie stacji 

negatywnie wpłynie na lokalny ekosystem i estetykę otoczenia. Pomniejszy również wartość 

nieruchomości będących własnością mieszkańców.

Zaniepokojenie mieszkańców budzi również fakt braku informacji o zamierzonej budowie i brak 

konsultacji społecznych.

Wnioskuję o podjęcie działań zmierzających do zakazania budowy stacji telefonii komórkowej z 

uwagi na zdecydowany sprzeciw mieszkańców w obawie o zdrowie ludzi i problemy środowiskowe.

Z poważaniem 
Radna Rady Miasta
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